

www.kekbis.com



**BISCUIT, CAKE
COOKIES & CHOCOLATE**

ABOUT US

As an introduction to Our Company; **Kekbis** was established in Istanbul in 2016 as a manufacturer of biscuits ,cookies and cakes. The company is one of Al-Naqeeb Group of Companies for Trade and Industry. we currently having different production lines (cake, star biscuit and stuffed biscuits) and We are expanding to introduce new lines.

Kekbis, which is characterized by the **HALAL** and **ISO** quality, is aware of he need for healthy and high-quality goods on domestic and foreign markets and has continued to produce in a hygienic environment. With the awareness of the protection of human health is a sacred obligation, no additives that can harm human health are used in the production process.

Quality is the most important for the success our company so we choice our sources and materials carefully.

We export to different countries under different brands & weights. and aim to strengthen our position all over the world at the level of sweets.

Products are constantly being developed to get the best product for the consumers. Our goal is to build a successful brand and gain consumer confidence, and enter the global markets.

تأسست شركة **كيكبيس** في اسطنبول عام 2016 كشركة مصنعة للبسكويت والكعك والكيك. وهي احدى شركات مجموعة النقيب للتجارة والصناعة، ولديها حاليًا خطوط إنتاج مختلفة (الكيك، بسكويت ستار والبسكويت المحشي) وبصدد التوسع لتقديم منتجات إضافية.

كيكبيس تدرك الحاجة إلى سلع صحية والتي تتميز بجودة عالية في الأسواق المحلية والأجنبية مع حصولها على شهادات ايزوا وشهادة حلال وتستمر في الإنتاج في بيئة صحية والوعي بحماية صحة الإنسان حيث يعتبر واجب أساسي اتجاه المستهلكين ولا يتم استخدام أي مواد مضافة يمكن أن تضر بصحة الإنسان في عملية الإنتاج. الجودة هي الأهم لنجاح شركتنا لذلك نختار مصادرننا وموادنا بعناية.

نقوم بالتصدير إلى دول مختلفة بماركات وأوزان مختلفة. ونهدف إلى تعزيز مكانتنا في جميع أنحاء العالم على مستوى الحلويات.

يتم تطوير المنتجات باستمرار للحصول على أفضل منتج للمستهلكين وهدفنا هو بناء علامة تجارية ناجحة واكتساب ثقة المستهلك، والدخول إلى الأسواق العالمية.



COOKY
SELFY
Biscuits With Cocoa Filling



Cookies

بسكويت محشي



www.kekbis.com

COOKY SELFY

Biscuits With Cocoa Filling



Cookies

بسكويت محشي



Weight	Packaging	40 Cntr Capacity
36 gr	24x6	3470
54 gr	24x6	2700
72 gr	24x6	2100
90 gr	24x6	1580



Trilex

Filled Cake

Cake fourré

كيك محشي



Trilex



Filled Cake Cake fourré كيك محشي

Weight	Packaging	40 Cntr Capacity
40 gr	24x6	2000
45 gr	24x6	2000

Cool Star



Biscuit with Cacao & Milk

Biscuit à la crème de lait et au cacao

بسكويت مع كريم الحليب والكاكاو



www.kekbis.com

Cool Star



Biscuit with Cacao & Milk
Biscuit à la crème de lait et au cacao
بسكوييت مع كريم الحليب والكاكاو

Weight	Packaging	40 Cntr Capacity
24 gr	24x6	4500
36 gr	24x6	3470
48 gr	24x6	3200
60 gr	24x6	2600
72 gr	24x6	2000

New Dream



Cookies

بسكويت محشي

www.kekbis.com

New Dream



Cookies

بسكويت محشي



Weight	Packaging	40 Cntr Capacity
28 gr	24x6	4250
42 gr	24x6	3200
56 gr	24x6	2520

OLEYO



Sandwich Biscuit

Biscuit sandwich

بسكويت ساندويتش محشي



OLEYO



Sandwich Biscuit

Biscuit sandwiché
بسكويت ساندويتش محشي

Weight	Packaging	40 Cntr Capacity
30 gr	24x6	3500

Twinky



Cookies

بسكويت محشي



www.kekbis.com

Twinky



Cookies

بسكويات محشي



Weight	Packaging	40 Cntr Capacity
36 gr	24x6	3470
54 gr	24x6	2700
72 gr	24x6	2100



sales@kekbis.com



+90 212 875 01 35 36



O.S.B Mermereiler San.
Sit 5. Cad. No: 6/5
Beylikdüzü / İstanbul

Visit Our Website

